
Referat af bestyrelsesmøde 

11.02.2025 

 

Ad1. Referatet fra sidste møde blev gennemgået. 

 

Ad2. Birgit gav referat fra sidste repræsentantskabsmøde som var i dec. 2024. Forslaget om at ændre på 

antal deltagere i repræsentantskabet blev nedstemt. Så deltagertallet er 105. 

 

Ad3. Der har ikke været henvendelser fra naboerne. 

 

Ad4. Der skal planlægges en arbejdslørdag i maj, hvor krolfbanen skal laves. Dagen afsluttes med en 

grillpølse. Preben og Tove finder en dato og laver en invitation til arrangementet 

 

Ad5. Preben har undersøgt mulighederne for at købe et skur på EUC Syd i Åbenrå. Et passende skur kan 

afhentes for ca. 3000 kr. Forslaget om indkøb af et nyt skur sættes til afstemning på afdelingsmødet i 

september. 

 

Ad6. Der er udfordringer med hensyn til parkering på gaden, da nogle vælger at parkere udenfor de 

afmærkede både. Der har været sat et parkering forbudt skilt sat op ud for nr. 2, men dette skilt var 

misvisende i forhold til arealet foran nr. 4, 6 og 8.  

Den nye strategi er at omdele et skriv fra bestyrelsen vedr. parkeringsforholdene på gaden. 

 

Ad7. Tove har bedt om at få ryddetop vaskeriet, så der kan blive gjort rent og komme til at se pænt ud igen. 

Det er svært at bede folk gøre rent efter sig, når der rummet fremstår som et depot. 

 

Ad8. Hastighedsbegrænsningen på 20 km/t genopfriskes i samme skriv som parkeringsreglerne. 

 

Ad9. Når det blæser og især fra nord, så trækker det ind pga. de dårlige fuger rundt om vinduer. Der 

efterlyses fortsat at der kommer gang i fugningen af vinduerne. Tove udbeder en plan for arbejdet hos 

Brian. 


